

Projekt

**UCHWAŁA NR
RADY GMINY LEJKOWO**

z dnia 21 grudnia 2021 r.

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Lejkowo

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 i 1834) i art. 8 ust. 2, art. 36, ust. 1-4 oraz art. 37, ust. 4 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych (Dz. U. z 2019 r. poz. 1282 oraz z 2021 r. poz. 1834) w związku z § 1 i § 3 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 1960) Rada Gminy Lejkowo uchwala, co następuje:

§ 1. Z dniem 1 sierpnia 2021 r. ustala się Wójtowi Gminy Lejkowo Łukaszowi Skrzyszewskiemu wynagrodzenie miesięczne brutto w wysokości 16 549,00 zł (słownie: szesnaście tysięcy pięćset czterdzieści dziewięć złotych) z podziałem na następujące składniki wynagrodzenia:

- 1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 9 737,50 zł.
- 2) dodatek funkcyjny w kwocie 2 992,50 zł.
- 3) dodatek specjalny w wysokości 30 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego w kwocie 3 819,00 zł,
- 4) dodatek stażowy za wieloletnią pracę, zgodnie z obowiązującymi przepisami.

§ 2. Traci moc Uchwała Nr I/3/2018 Rady Gminy w Lejkowie z dnia 23 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

SKARBNIK GMINY

Piotr Piątkiewicz

Sławomir Kuźmiewicz

Radca Prawny

Uzasadnienie

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 i 1834) do wyłącznej właściwości rady gminy należy ustalanie wynagrodzenia wójta.

Podobnie art. 8 ust. 2, ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych (Dz. U. z 2019 r. poz. 1282 oraz z 2021 r. poz. 1834) wynagrodzenie wójta ustala rada gminy, w drodze uchwały. Poszczególne składniki wynagrodzenia za pracę wójta określa art. 36 ust.1-4 przedmiotowej ustawy.

W związku z ustawą z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2021 r. poz. 1834), która zmienia ustawę o pracownikach samorządowych, ulega zmianie wysokość minimalnego i maksymalnego wynagrodzenia zasadniczego wójta. Szczegółowe składniki wynagrodzenia za pracę wójta ustalone zostały w oparciu o rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 1960).

Zgodnie z powyższym rozporządzeniem kwota maksymalnego wynagrodzenia zasadniczego Wójta wynosi 10.250,00 zł kwota maksymalnego dodatku funkcyjnego wynosi 3.150,00 zł., dodatek specjalny przysługuje w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego czyli wynosi 4.020,00 zł.

Na podstawie art. 37 ust.3 i ust.4 ustawy o pracownikach samorządowych maksymalne wynagrodzenie nie może przekroczyć w okresie miesiąca 11,2-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe. Minimalne wynagrodzenie nie może być niższe niż 80% maksymalnego wynagrodzenia określonego dla poszczególnych stanowisk w przepisach wydanych na podstawie art. 37 ust. 1. Maksymalne wynagrodzenie na danym stanowisku stanowi suma maksymalnego poziomu wynagrodzenia zasadniczego oraz maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego, a w przypadku osoby, o której mowa w art. 36 ust. 3, także kwoty dodatku specjalnego.

Ponadto zgodnie z art. 18 ustawy z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw. Przepisy ustaw w zakresie ustawy o pracownikach samorządowych mają zastosowanie do ustalania wysokości wynagrodzeń od dnia 1 sierpnia 2021 r.

SKARBNIK GMINY

Piotr Pąkiewicz